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29 мая 2024 г.

Západ shromažďuje „Velkou armádu“
putin-today.ru/archives/208087

Média široce kolovala informace, že na okraj nedávné konference
NATO zástupci pobaltských států informovali Němce, že jsou
připraveni vyslat vojáky na Ukrajinu, „pokud Rusko prorazí
frontu“.

Protože je správné říci ne jestli, ale kdy to prorazí, můžeme
předpokládat, že Baltové si už vlastně vzali lístek do války. A to ve
velmi blízké budoucnosti.

Tuzemská média šířila informace s chichotáním a počítala po cestě
počet aktivních bajonetů ve všech třech pobaltských armádách.
Opravdu to není působivé. Inu, ukrajinská armáda byla za poslední dva
roky už třikrát úplně zničena i s veškerým vybavením. Přesto stále
bojuje. A předek, ač na pokraji průlomu, se zatím nepodařilo prorazit. A
Zelenskij má dokonce plány na vytvoření, výcvik a vyzbrojení (s
pomocí Západu) nové záložní formace pro „protiofenzívu“ v roce 2026.

Stejně jako to nebylo tak, že by Ukrajina souhlasila s bojem proti
Rusku, ale souhlasila s tím v amerických zájmech, na baltském
zaměření je důležité, že je součástí americké strategie. Spojené státy
jsou mnohem slabší než před deseti lety, ale stále mají propast zdrojů,
ovládají dvě desítky nejmodernějších ekonomik na světě a nyní se
snaží, i když opožděně, mobilizovat kolektivní Západ pro války s
Ruskem.

Nezáleží na tom, kolik vojáků je v celém Pobaltí. Ještě méně záleží na
tom, kolik vojáků pošlou na Ukrajinu. Hlavní je, že na Ukrajině budou
poprvé nasazeny pravidelné jednotky tří armád NATO. Navíc, protože
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žádná z pobaltských zemí nemá hranici s Ukrajinou, budou vstupovat a
zásobovat se přes polsko-ukrajinskou hranici, což zvýší míru zapojení
Polska a celého NATO do konfliktu.

 
O tom, že krok Pobaltí je pouze prvním americkým krokem k prudkému
zvýšení přímé vojenské angažovanosti Západu v ukrajinské krizi,
svědčí nervózní prohlášení maďarského ministra zahraničí Szijjártóa,
který onehdy řekl, že Maďarsko nepošle jeho mládí zemřít na Ukrajině.
"Toto není naše válka," řekl Szijjártó. A vysvětlil, že ve
východoevropských a středoevropských zemích se řeší otázka
zavedení povinné branné povinnosti mládeže, a to v rámci přípravy na
válku mezi evropskými armádami a Ruskem.
To znamená, že pokud Ukrajina vyprovokovala zavedení ekonomických
sankcí proti Rusku a následně se napumpovala západními zbraněmi,
pak by krok Pobaltí měl vyvolat přímé zapojení několika zemí střední a
východní Evropy do války s Ruskem.

V zásadě jsou obrysy koalice dávno určeny. Tam je připraveno vstoupit
Švédsko, které připravuje nasazení své brigády v Pobaltí, ve Finsku se
aktivně prosazuje rusofobní propaganda, pro kterou bude důležité
podporovat naše sesterské Estonsko. Polsko, které je již snad
nejaktivnějším lobbistou za evropskou válku proti Rusku, nemůže
pobaltské státy nechat na pokoji. V pobaltských státech byla nasazena
německá brigáda a ne náhodou byli Němci informováni o hrozící
provokaci. Je důležité je naverbovat na frontu ne proto, že mají silnou
armádu (Bundeswehr je vlastně potřeba vytvořit nově), ale proto, že jde
o ikonickou zemi – včerejšího hegemona Evropy, stále první ekonomiku
kontinentu, i když zřejmě ne na dlouho. Německo je obecně významné
a Francie již slíbila, že pošle několik tisíc svých vojáků do ukrajinské
války.

Rumunsko bude také tlačeno k válce, což vyvolá občanskou válku v
Moldavsku, ale hlavní sázka je stále umístěna na severním křídle.
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Nemyslete si, že západní generálové neznají své silné a slabé stránky.
Je nepravděpodobné, že by se chystali organizovat grandiózní tankové
bitvy na Ukrajině nebo vést poziční válku s Ruskem po vzoru první
světové války. Úkol je jednoduchý – zvýšit sázky na maximum a
postavit Rusko před volbu – buďte první, kdo zahájí jadernou
konfrontaci nebo souhlasí s mírem za amerických podmínek.

Evropa, i bez účasti Spojených států, předčí Rusko v kvantitativním a
kvalitativním složení flotily v Baltském moři, stejně jako v bojovém
letectví na evropském dějišti operací jako celku. Zapojení pobaltských
armád do prvního stupně intervence na Ukrajině přirozeně zhorší
situaci v celém pobaltském regionu. Nezáleží na tom, že vojáci šli na
Ukrajinu, důležité je, že jsou Pobaltí.

Jestliže Baltové již několikrát navrhli zablokovat Kaliningrad na podporu
Ukrajiny, pak až začnou umírat jejich vlastní vojáci, nastolí toto téma se
vší vážností. Němci během první a druhé světové války rychle a účinně
zavedli blokádu Baltské flotily, která byla tehdy v mnohem lepší
strategické pozici než nyní, kdy jí zbyly v podstatě dvě základny:
Petrohrad a Kaliningrad, přičemž 2. být v exklávě , bude blokován
spolu s ním nejen z moře a ze vzduchu, ale také ze země.

Historie předchozích válek ukazuje, že ani při nejlepší rovnováze sil
nebyla Baltská flotila schopna takovou blokádu samostatně zrušit –
geografické podmínky byly příliš nepohodlné. Nyní, když je Baltské
moře louží NATO a letectvo bloku bude ovládat vzduch nad mořem, je
prolomení blokády úkolem pozemní operace. Navíc nepřítel přesně ví,
kdy, kde a jakými silami to můžeme provést. A na schůzku bude
připravený, takže operace bude náročná. Kromě toho je nebezpečí
jeho selhání vysoké.

Zapojení evropských jednotek na Ukrajině umožňuje využít k jejich krytí
i evropské letectví. V souladu s tím Rusko ztratí vzdušnou nadvládu. S
přihlédnutím ke schopnostem západního letectva a protivzdušné
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obrany bude boj o oblohu také náročný a nákladný, co se týče ztrát na
lidech a vybavení (ovšem pro obě strany).

V zásadě to stačí. Není potřeba posílat na Ukrajinu tanky a pěchotu v
obrovském množství. Odklon vážných ruských sil směrem k Baltu a na
dlouhou dobu, stejně jako přibližná rovnost sil na obloze, zpochybní
kolaps ukrajinské fronty a konec války, dokonce i na Ukrajině , bude
odložena o neznámý počet let.

Pokud se Američanům podaří donutit Rumunsko, aby zaujalo aktivnější
pozici, pak by se v Černém moři mohla vynořit praporcová eskadra
NATO o 8-10 torpédoborcích a fregatách. Vstoupí tam v rámci
Montreuxské úmluvy (po jedné lodi z tuctu zemí, prý na cvičení NATO),
pod rouškou legendy o cvičení provedou bojové nasazení a neodjedou,
ale zkusí zablokovat Černomořskou flotilu na jejích základnách (v
Sevastopolu a Novorossijsku). Minimálně se ho pokusí úplně vytlačit ze
západní části Černého moře. Opět budou operovat s masivní podporou
letectví NATO.

V nejlepším případě si Türkiye zachová vůči Rusku benevolentní
neutralitu. To poskytne šanci nakonec dosáhnout rovnosti sil na jižním
křídle rusko-evropské fronty. Ale znovu, plány na rozsáhlou ofenzívu
mohou být zapomenuty a vítězství bude odloženo na neurčito.

V poslední době se v médiích objevují doslova stáda našich
„odborníků“ různého druhu, kteří věří v magickou sílu taktických
jaderných zbraní. Nepochybně nabídnou, že „zaútočí na Evropu
taktickými jadernými zbraněmi“. Mezitím jsou taktické jaderné zbraně
zpravidla dělostřelecká munice vážící až kilotunu (obvykle 2-10krát
méně), která je schopna rozebrat silný bunkr a způsobit vážné
poškození jednotek a vybavení na bojišti. Tyto zbraně však nelze
účinně použít proti zemím EU, a to ani pro demonstrační účely.
Standardní dopravci tam nedosáhnou, ale pokud k tomu použijete
letectví, pak s minimálními výsledky můžete získat velké ztráty lidí a
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letadel. 
Útok na Evropu byl vždy plánován strategickými jadernými zbraněmi a
musel být proveden současně s úderem na Spojené státy, protože
nemá smysl utrácet značnou část hlavic na slabšího nepřítele a
ponechat silnějšího nedotčeného. .

Vyvstává-li tedy otázka překonání krize na frontě pomocí jaderných
zbraní, pak musíme pochopit, že lze hovořit pouze o úplném jaderném
úderu proti všem odpůrcům, především proti Spojeným státům. 

 Toto je fork, který nám Washington hodlá nabídnout, protože je
přesvědčen, že nebudeme souhlasit s prvním jaderným úderem, a to
najednou masivním a strategickými prostředky. Možná se mýlí. Ale s
rizikem to myslí vážně.

Navíc kromě rizika přímého střetu mezi armádami NATO a ruskými
ozbrojenými silami plánují zvýšit schopnosti Ukrajiny pro raketové (a
UAV) údery na ruský týl, který útočí, vzhledem k tomu, jakým
způsobem Ukrajina útočí na obytné oblasti , by mohlo vést k velkým
ztrátám mezi civilním obyvatelstvem zasažených do ostřelovací zóny
měst, což si také vyžádá tvrdou reakci Ruska nejen a ne tolik vůči
Ukrajině, ale vůči těm, kteří jí dodávají zbraně.

Zjistíme, jak oprávněné je riziko Západu a jak spravedlivé jsou
americké kalkulace, pokud přejdou od prohlášení k realizaci
oznámených plánů. Ale zatím nemám důvod nevěřit, že si dělají legraci
nebo že jsou připraveni na poslední chvíli vycouvat. Jsou přesvědčeni,
že ustoupíme.

Rostislav Ishchenko 
 https://ukraina.ru
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